

《单词百科:pathologist是什么意思?pathologist怎么发音?pathologist的解释和用法》

英语单词pathologist是什么意思?pathologist怎么读?pathologist怎么发音?简答网为您整理了pathologist的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



pathologist怎么读

pathologist的读音:[p θ l d st]

pathologist的意思

1、n.病理学家;

pathologist的近义词

1、diagnostician n.诊断医生，诊断专家;

pathologist的双语例句

1、The police pathologist examined the body and confirmed that death was due to poisoning.

警方病理学家检查了尸体,证实死亡是由中毒引起的.

2、Ugliness is a point of view : an ulcer is wonderful to a pathologist.

丑,是观点的问题: 从病理学家看来,溃疡是美妙的.

3、Ugliness is a point of view: an ulcer is wonderful to a pathologist.

丑,是观点的问题: 从病理学家看来,溃疡是美妙的.

4、The pathologist determines the histologic diagnosis of the trophoblastic disease, most importantly , if choriocarcinoma is present.

病理学家依据组织学确诊胚胎滋养层疾病.

5、the gory task of the pathologist

病理学家带有血腥味的工作

6、Grading and staging the tumor the surgical pathologist who will examine multiple histologic sections the tumor.

肿瘤的分级和分期由外科病理学家检查肿瘤的多个组织部位而定.

7、The post mortem is carried out or is conducted by the police pathologist.

由警察病理学家进行的验尸.

8、The post mortem was carried out or was conducted by the police pathologist.

由警察病理学家进行验尸.

9、It appears that a Viennese pathologist has finally solved the case.

看来一位维也纳的病理学者终于对这一案件有了答案.

10、An Austrian pathologist identified the first two red cell antigens, A and B, in 1900.

1900年,一位奥地利的病理学家发现最初两种红细胞抗原,即A和B抗原.

11、 If not, a third pathologist was consulted with the majority opinion yielding the final diagnosis.

如若存在分歧,向第三位病理学专咨询主要诊断意见,以得到最终诊断结果.

12、 Does the pathologist need any further access to the remaining soft tissue?

法医有没有动过这骨骼的外层软组织?

13、 Educational notes and suggestions by the pathologist.

病理学家给出教育性建议及提示.

14、 Her husband is a better psychologist than he is a pathologist.

他丈夫作为心理学家要比作为病理学家出名.

15、 Pathologist Dr Andrew Gaman , has always had an interest in wine.

病理学家安德鲁·加曼医生对葡萄酒总是充满兴趣.

16、 Among the most significant was his own record and ability as physician and pathologist.

其中最重要的就是他担任医生与病理大夫的能力与资历.

17、 Finally, in 1998, Harvey returned Einstein's brain to the pathologist at Princeton Hospital.

在1998年,哈维最终把爱因斯坦大脑给回了普林斯顿医院.

以上是简答网为您整理的pathologist怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助.

<https://dict.jiandongshicai.cn/pathologist>